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Geachte leden van de raad,

De heer Slewe van de fractie Hart voor Bloemendaal stelde de volgende artikel 40 RvO vragen aan het
college (datum onbekend). Hij vroeg daarbij: "Ik wil graag uitgezocht hebben wanneer de
burgemeester dit heeft verteld en wie daar bij waren. Dit stuk tekst is afkomstig van een raadslid. Ik
heb inmiddels begrepen dat oa. Bolkestein en Wierda daar bij zaten".In deze brief leest u de reactie
van het college.

Vraag 1
"Ik zou graag willen weten wie er allemaal aanwezig waren en wat daar precies is verteld en wanneer
dit precies is geweest. "Maar dat wat daar op de kamer van de burgermeester is gebeurd kan volgens
mij echt niet. Wat hij daar over verteld klonk echt niet best" Het is gebeurd tijdens een nazit van een
commissie en of raad. Ik hoor dus graag op zo kort mogelijke termijn."

Vraag 2
"Tevens vraag ik alle communicatie op met betrekking tot dit onderwerp, dus ook het app verkeer. De
heer Bolkestein heeft een app van de burgemeester bij de strafzaak ingediend. Ik verzoek ook om de
rest"

Vraag 3
"Tevens om de communicatie met bv het Weekblad, de nestor van de raad, ik wil ook weten waar er
werd geluncht met Andre Burger en wie daar bij waren"

Vraag 4
"De burgemeester noemde dat in zijn verklaring een seniorenconvent? Wat is daar van bekend, wat is

daarvan genoteerd , ik neem aan dat dit via de griffie is gegaan dus ik wil ook graag alle communicatie
van en via de griffie mbt dit onderwerp"
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Vraag 6
"Ik wil ook graag de agenda van de burgemeester zien periode februari maart 2OtB"

Antwoord vragen t, 21 31 4 en 6
Uit de vraagstelling begrijpen wij dat de heer Slewe citeert uit stukken van een strafzaak en daarover
vragen stelt. Een strafzaak waarin hij als privépersoon is betrokken omdat hij aangifte heeft gedaan.

De zaak is bovendien nog onder de rechter.

Het stellen van vragen en verzoeken tot verstrekking van stukken ten behoeve van een strafzaak,
waarin hij als privépersoon is betrokken, is een persoonlijk belang.

Het college acht het ongepast dat de heer Slewe zijn rol en positie als raadslid aanwendt voor
inlichtingenverzoeken ex artikel 169 Gemeentewet ten behoeve van zijn persoonlijke belang.
Daarnaast is een strafdossier samengesteld ten behoeve van een strafzaak (zie de wet Justitiële en

strafvorderlijke gegevens) en zijn de stukken van het strafdossier niet bedoeld om te gebruiken voor
verantwoording in het publieke debat

Het college acht beantwoording van de vragen en verstrekking van de gevraagde stukken derhalve in

strijd met het openbaar belang. Verwezen wordt naar de aangenomen motie van de raad van 18 april
2019, waarin is verwoord dat er in geval van aangifte strijd is met het openbaar belang. Daarbij
overweegt het college voorts dat verstrekking van gevraagde stukken mogelijk leidt tot onevenredige
benadeling voor betrokkenen in het strafproces. Het college wijst de heer Slewe tot slot op artikel 3.2
van de gedragscode integriteit raadsleden en duocommissieleden van de gemeente Bloemendaal.

Vraag 5
"Ik zie ook graag de verslagen van het presidium van begin februari en maart 2018 tegemoet. Plus lijst
van aanwezigen"

Antwoord 5
De verslagen van het presidium zijn te vinden op de website van de gemeenteraad

Indien de heer Slewe het niet eens is met de beantwoording van de vragen kan dat aan de orde

worden gesteld in de eerstkomende raadsvergadering.
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